

SYNOPSIS SESSION MEETING OF AUGUST 17, 2020

2020 年 8 月 17 日堂議會摘要

<ul style="list-style-type: none">- Had introductory meeting with Dr. Dale Woods, the newly appointed full time Presbyter of Mission & Vision to assist Presbytery in their work, and to assist congregations to grow and reach their full potential.- Rev Wong and the Session will meet with Joseph Hong, a student from St. Andrew's Hall/VST that is exploring the possibility of joining the Presbyterian Church of Canada and becoming an Ordained Minister.- Worship roster / pulpit supply has been set for the months of September and October, 2020 and to be provided in the church website.- Billy Lo and Andrew Wong to explore how VCPC can improve their Audio/Video equipment to provide better worship & meeting experiences.- VCPC Preschool will be temporary closed starting with the September 2020 due to COVID 19 until further notice.- Mrs. Wai Ching CHAN and Mrs. Yung Yin KWOK passed away in the month of August. No funeral service is scheduled for Mrs. Chan at this time due to COVID 19 precautions and	<ul style="list-style-type: none">- 與新任區議會聘請的 Dale Woods 博士舉行視像會議，他的工作是協助區議會的使命與願景，並協助會各堂會的成長和充分發揮其潛力。- 黃牧師和堂議會將與一位聖安德烈廳/溫哥華神學院的學生 Joseph Hong 會面，他正在探索加入加拿大長老會並成為牧師的可能性。- 已設定 2020 年 9 月和 10 月的崇拜名冊/講壇供應，並將提供在教堂網站上。- 盧玉明長老和黃永聰值理將為本教會探索如何改善其音響/視頻設備，以提供更好的禮拜和聚會體驗。
---	--

restrictions and Mrs. Kwok's funeral service is set for August 21, 2:00 pm, and can be watched through livestream from our church website.

- A weekly "zoom" program of devotion, sharing & fellowship, entitled "**Circle of Joy**" to be held each Wednesday beginning in August from 7:00 pm – 8:00 pm for Chinese speaking members, adherents and friends.
Check the church website for the invitation code/password to participate.
- During COVID 19 and our church construction period, **Rev. Morgan Wong** will be operating from home. You may continue to contact him through the church telephone number, his email and church address. All mail addressed to church will be forwarded to Rev. Wong by the postal service.
- Superintendent **Linda Con** to set up "Zoom - Account" for Sunday School Classes starting September 2020. **Billy Lo** and **Duncan Shuen** will be assisting Linda and Sunday School teachers to set up the account to conduct the classes by zoom.
- Mission Committee to provide grant of \$2,500 to "**ACCI**" in support of Joelle James 16 month missionary internship in France; \$3,000.00 to the **Mustard Seed International**; and \$3,500.00 for a teacher one year

- 由於新冠形病情，VCPC 幼兒園將於 2020 年 9 月開始暫時關閉，直至另行通知。
- 陳慧貞女士及郭鍊揚燕女士分別在八月去世。由於新冠形病情的條例和限制，目前暫未為陳婆婆安排安息禮拜。郭太的安息禮拜定於 8 月 21 日下午 2:00 舉行，大家可以通過教會的網站進行即時直播。
- 8 月份開始每週從 7:00 pm – 8:00 pm 一個新活動，名叫“歡樂天地”，內容有靈修，分享和交誼，歡迎各主內兄姊參加。上網資料可到本教會的網站獲取。
- 在新冠形病情和我們的教堂重建期間，黃牧師將在家中工作。您可以繼續通過教堂電話號碼，他的電子郵件和教堂地址與他聯繫。寄給教會的所有郵件

training; and to “**CIM – Christian International Missions**” towards three months of a teacher’s salary in Ghana.

- **Rev Morgan Wong, Victor Ling, Remy Tam, Tim Tam and Isaac Tam** from VCPC to attend/participate in a three year Certificate Course in “**Missional Leadership**,” at St Andrew’s Hall, Centre of Missional Leadership.
- Mandarin Ministry holding Bible Study on Fridays from 8:00-9:30 pm. Special guest speaker, **Dr. Liang** from Regent College speaking on “How a Church can Grow”. For more information contact **Tim/Remy Tam**.

將由郵政局轉送致黃牧師府上。

- 主日學校長簡黃翠蓮將於 2020 年 9 月開始為主日學部加添一個 ZOOM 的帳戶”。並有盧玉明長老和孫礎立弟兄協助各老師進行網上課程。
- 宣教委員會向“ACCI”寄出 2500 元的捐款，以支持 Joelle James 在法國進行 16 個月的宣教實習；又向芥菜籽國際社 (Mustard Seed International) 捐出\$ 3,000.00 支持一位老師培訓一年的費用；及向“CIM – 華人國際宣教協會”捐出 3,500.00 元，以支付加納教師三個月的薪酬。
- 黃牧師, 林重慶長老, 譚傅秀紅長老, 譚仁德長老和 Isaac 譚醫生代表本教會參加由聖安德烈堂舉行為期三年的“宣教領導學”證書課程。

- | | |
|--|--|
| | <ul style="list-style-type: none">- 國語事工部在每星期五晚上 8:00 - 9:30 舉行查經班。特邀請講員來自維真神學院的梁博士講論“教會如何成長”。詳情請聯絡譚仁德或譚傅秀紅長老。 |
|--|--|